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Valg af dirigent.

Bestyrelsens beretning.

Regnskab og budget.

Indkomne forslag.

Fastsættelse af kontingent

Valg ti1 bestyrelsen,

Eventuelt.

Åbnincr -af qeneralforsamlinqen

Formanden bød velkornmen. Der var
parceiler ( f4 personer) o

ad 1: Val.q_af dirioenp,

fremmødt repræsentanter for 1 3

Ivan takkede for valget og
ordinær generalforsarnling
der var nog€o, der havde

. Det var der ikke.

ivan Gj-vskov blev valgt til dirigent.
bemær kede, at ifø1ge vedtægterne skal
afholdes i november måned . spurgte, om
noget imod, at det i år var i december

ad 2: Formandens beretnino

Bestyrelsen har afhordt 2 bestyrelsesmøder siden sidste gene-
ralforsamling. Har i øvrigt holdt en lav profil i det forgangne
år.

M.h.t. bagstien har der kun været få tirkendegivelser ofi, at man
er utilfreds, andre mener, den fungerer godt,

M.h.t. bedre belysning på Bolbrovej har formanden været j- kontakt
med Kommunen; resultatet blev, åt Kommunen vi1 syne forholdene
afvaskning af kupler og isætning af nye lysrør, vil muligrvis gøre
forholdene bedre. Abenbart er dette ikke noget, der sker automa-tisk - beboerne skal selv rette henVendeLse ti1 Kommunen, hvis
lysrør m. v. skal udskiftes.

M.h.t. vejene mener Kommunen, at man skal overveje ny vejbelæg-
ning j* løbet af nogle år. Bestyrelsen vil bede om
kommentarer/oprysninger fra Kommunen i løbet af sommeren 1ggo.
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tt.h;t. betaling for vejarbåjd;, opt*tn'ing',af kantste:ne :m.:v. hår ::

Kommunen meddelt, åt man vi1:kunne optage banklån med kommunekau-
tj.on, såLådes at udgifterne for arbejdet bliver inddrevet over
e.iendomsskatterne.''''''''

'

M. h. t. lejerf orhoLd af bagsti står,,Lensnark: stadig, som e jer, af
stien - "i skal holde :de;. Kommunen har meddelt, åt det vil være
en formseg at overføre skødet ti1 os, ogr at grundejerforeningen
er den formelle ejer. :

....t .... . . .

M . h: t . høJre-venstre :sving' Bygrænsen*GlamsbS ergve j
tilfreds med ordningen; hvi-s: vL er, uti3.fred€e, kan
Bolbrovej -Glamsbj ergvej .

' ' '':
t'l . h. t. venstre-sving Englandsve j *Bygrænsen har Kommunen meddelt,
at Englandsvej er amtsvej, ' åt: der ikke 63 , plads på Englandsvei
til at lave bane til venstresving. Kommunen er dog klar over Pro-
b lemet

Kqnmqntar:er ti-I beretnir.r.ggn: ,l
'':

Bestyielsen blev opfordret til enarestl, atl lbeatille Komrnunen ti1
syn af lys på områdets veje : evt.: etærkere lys i kuplerne såmt
afvaskning af disse.

rn grunseJer vitte gerne,ha:ve: sat *g iparlstore-"s196:'på rabattbn
Ladbyvej-åol-brovej, eftersom.tung trafik etadig kører over 9ræs-
set.Vedk.1øserse1vprob1emet.'''.

Der var almindeLig enighed os, at et nLukk'et-vei;ski1ttr sku1Ie
opstilles, evt. på hjøinet Ladbyvej-BoJ.brovei. Der er stadig
biler, der prøver at køre igennem ved Bolbrovej-Glamsbjergvej,
samt adskillige, der dåg1lgt bruger området som vendeplads.

En grundejer gjorde opnærksom på, åt der i referatet,,fra sidste
generalforsamlj.ng ikke stod nævnt noget Om: drøftelsen: hvie man
ånuendte bagsti.en ti.f biltrafik, stuil-e ffiåF selv udbedre'evti
skader på stj-en.

Der var en lang dLskussion '6s1, højre-venstr.e*svingproble:met':
Bygrænsen-Glamsbjergvej. Hn grundeJer Epurgt€, om vores besty-
relse alene skull-e skrive tiI Kommunen om'problemet, eller om vi
skulle skrive samnen med de omkri.ngliggend,e grundejerforeninger.
t'logIe ønskede Lukning ved Rø'de Mellemvej*Bygrænsen": En:"grundejer
mente, åt hvis vi rørte'for meget ved "ven'stre-svinE
Englandsv€jn, kunne man risikere, åt V€fl$t:F€-sving blev forbudt.
Konklusionen på hele diskussiohen blev afstemning:

11 gik ind for at' -nned1ægge" debatten om

. .:.. .

3 . ønskede. :at 'feteningen fortsette debatten/skriveriernre

Konkfusi'on: Sagen er bilågtl I 'bestyreleen'; : : ::
' ' ':

er Korfirflun*n
vi åbne
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spørgsmå1et vedr. vej-reparation bl-ev rejst. Hvornår skal <tet
evt. ske? Hvor meget vit det koste?
Formanden meddelte, 4t for ca. 2 &r siden bl-ev der fra Kommunen
sagt, åt vejen - efter reparation af hu11er - formentlig ville
holde 5-8 år. Vil formentlig koste omkring 150.000 kr. for ny
vejbelægning og opretning af kantsten/kloakker (ca. priser 1985)

Herefter blev beretningen godkendt.

ad 3. Reqnskab oq budqet

Kassereren gennemgik regnskabet. Kan næste år formentlig regne
med faste udgifter på 10.000-1 1 . OO0 kr.

Regnskabet blev godkendt.

ad 4. Indkomne forsl_ag

Forslaq til uddvbnin af te ksten i vedtæotens S 9

Forslaget er indført i revideret udgave (L6/Ll-gg) af
vedtægterne. Sidste afsnit i 59 lyder nu som fø19er:
Ekstraordinær generaJ-forsamllng indkaldes enten af be-
styrelsen e11er efter skriftlig begæring fra mi_ndst L/3
af medlemmerne med mindst 2L dages varsel.
(Revideret udgave af vedtægterne blev uddelt).

Containerordninqen

P.g.a. ekstraordinære udgifter i forbindelse med
bagsti-projektet blev container-ordningen midlertidig
s1øjfet i 1989. Skal ordningen genoptages?
For at genoptage ordningen stemte 2; imod stemte L4;
L stemte hverken for el1er j-mod (brevstemmer inct. ).

Konklusion: fngen container i L99O.

Nøqler til bom (for baqstien)

Forslagsstilleren - der ikke selv var tilstede - ønskede, åt
alle, der havde udgang til bagsti, skulle have nøgle ti1
bommen .
Deltagerne på generalforsamlingen var enige offi, at formåIet
med, at kun få havde nøgle, var, åt man skulle vide,
hvem der benyttede stien ti1 tungere transport, så1edes
at man kunne rette henvendelse til rette vedkommende,
hvis der evt. skulle udbedres skader i forbindel-se med
kørsel.
Afstemning om emnet viste:

O stemte for nøgle til a1le
13 n n il h 4 personer
1 n hverken for/imod

Konklusion: Bagstj-en skal være 1åst , eg 4 nøgler opbevares
hos:
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Lis Jensen, Bolbrovej 36
Inger Jørg€nsen, Bol,brovej 40
'E1se, Schmidt, ,Ladb'yve,j 23 :

Ivå,n GLvskev,,:Bel brovej 46

Meddelelse: Den; der:kører: på, baqstj.en oq øde1ægqår dery!e.
: er selv pliqtiq ti1. at bgkost'e udbedrin'r',af

, sk$den. , . 
-

'

'''' ::..'.'''''.'
Der er allerede gjort forberedalge til yderligere ? standefe
påBo1brouej.''-'':.'.'
Hvis problemet med afvaekning af kupler. evt, stærkere -

lysrør (se under formåndens ber"'tninglr, Lo'mmen'tarer) -ikk* 
'

forsamling - evt. undersøge prisen:for 2 nye etandere i
sanråd med Konmunen. ''''''''''''

. . .l

åd 5. Kontihqq.nt, ,. : ' :' ' '

..: ..' . " . :

Diskussionen 15O kr . /2AO kr; - i kgntingent gj-k livligt
Hvis:, f,o"renj.ngen, se].v- s:påred'e sa megeg:6p',gi111 ,,'m'u1i'gtt - g11 ,:
fx ve3reparation - vil-fe den ikke være nødt til at tage: sl
s{:ore banklån, hvilket: vi1le vær€ hostbart;:,,

'''
Anclre mente - ihukommende,Kommunens:lovning omikaution - at
de].5okr;vart,i}gtrække1ig..''':'' .'''
Afstemning viste: 5

.,. . s
1I

f clr :eOS , kr i ka,ntingent
n ,LSO ,kf . n r

hve'rken for/ilmod

Nils Hermansen,ville gerhe ovefdrage sit,:bestyrelseshverv til en
anden, hvis nogen var vitlig - han foreelog gelv Else Schmidt,

Selv opsti.J.lede han ,i: stedet,,rfor :sorn revisorsuppleant,ti -gtedet
forHenningSchmidt. :: : I

'''''''','''''FIg. blev valgt: Kass€::er,Else Schmidt ' :

I ' ;;;;i;]n1',vibeke Fenna tad ,

;,-i --'-: ""' .-,:.---:;Revigorsup'pl'.,NILs Hermåns:en
. . . . : . .' I ..

f anledning af valget meddelte,form'anden, at det
på tide, åt nye folk kom i-nd -1 b€styreleen. Dette
oP På' næste:generalforsamlihg.l.,':. .: :.' 1; "

måske snårt var
vil blive taget
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Revisoren gj orde opmær ksom på
s1og, at honoraret sættes op

kassererens store arbejde og fore-
på næste generatforsamling.

ad 7 Eventuelt

Snerydning: Bestyrelsen blev bedt om at påtaIe over for snerydde-ren, at han skal bruge kost med det samme når han skar fjernå
sne.

rvan Givskov meddelte, åt hver parcel opfordres ti1 at grusefremfor at sa1te, når det er g1at.
I den anledning uddelte Nils Hermansen en artikel om Snerydningog Grusning (af christian skødt, Forsikringsoprysningen).
Gøende hunde: En grundejer medderte skriftligt, at hunde, derlukkes ud, ikke bør stå og gø efter normar sengetid.
Vedr. nhundegøenn meddelte Ivan, åt iflg. politiet må hunde ikkestå og gø - kun lrvis man har en kennel!

Der blev gjort opmærksom på LOKALPLAN 51, som skal overholdes(farver på ,løre, vinduer, carporte v/lndgangspartier - bepl-ant-ning foran husene). Det er bestyrersens pligt at sørge for, atplanen overholdes. Hertil bemærkede nog1e, åt det havde væretumuligt at få den type nå1etræer, der oprindeligt var plantecle,
Lokalplanen for vores område - Lokalplan 51 - kan for få kronerrekvireres hos Kommunen.

Det er stadig galt med at holde fliserne (fortorv) fri for græs.Der var almindelig enighed oR, at hvls tler i sådanne sager ikkesker noget efter en henvendelse fra bestyrelsen, kan denne udenvidere lade arbejdet udføre og sende regningen til grundejeren.

Ligeredes var der aLmindelig utilfredshed med, at der i svingetpå Bolbrovej er parkeret en nkommune'r-bi1. Når man kommer kørendei mørke, €r det svært at se modgående cyklister/bilister p.g.a,
bilens placering.

Formanden ta kkede derefter Nils Herma nsen for
bestyrelsen og bød Else schmidt velkommen

hans arbejde i

dirigent

Referent: Vibeke Fennestad


